

A PROGRAM ACCREDITED BY THE MINISTRY OF EDUCATION AND THE SAUDI COMMISSION FOR HEALTH SPECIALTIES

PhD PROGRAM (JOINT SUPERVISION) MEDICAL SCIENCES



ADMISSION REQUIREMENTS

1. Achieving a minimum weighted score of %80. The applicant's age must not exceed 30 years at the start of the program.
2. The applicant must hold a Master's degree in one of the medical sciences specialties with a grade of no less than Very Good.
3. All applicants must submit the required documents, as announced on the Fakeeh College of Medical Sciences website.
4. The applicant must successfully pass the personal interview, conducted by faculty members from Fakeeh College of Medical Sciences and University of Dundee, UK.
5. Applicants to the joint degree program are not permitted to enroll in any other program, whether undergraduate or graduate, inside or outside the Kingdom, at the same time.

Grade	Exam
7.0	IELTS English Language Test
587	Paper - Tofel (PBT)

Annual Tuition Fees  145,000 without VAT

APPLICATION SUBMISSION

Applications can be submitted through the college's official website: fakeehcollege.edu.sa

or directly at the Admissions Unit, located in Building No. 3, Ground Floor, Al-Hamra District, North of Dr. Soliman Fakeeh Hospital, Jeddah.

For more information, please contact the college at:

Phone: **920013777**

Extension: **806**

Mobile: **+966593259420**



برنامج معتمد من وزارة التعليم والهيئة السعودية للتخصصات الصحية

اعتماد
NCAA



University of Dundee



الهيئة السعودية للتخصصات الصحية
Saudi Commission for Health Specialties

PhD PROGRAM (JOINT SUPERVISION) برنامج الدكتوراه (الإشراف المشترك) في العلوم الطبية | MEDICAL SCIENCES

شروط القبول:

- أ- ألا يزيد عمر المتقدم عند بدء الدراسة عن ٣٠ عاماً.
- ب- أن يكون المتقدم حاصلًا على درجة الماجستير في أحد تخصصات العلوم الطبية بتقدير لا يقل عن جيد جداً.
- ج- على جميع المتقدمين تقديم المستندات المطلوبة والمعلن عنها في موقع كلية فقيه للعلوم الطبية.
- د- يجب على المتقدم اجتياز المقابلة الشخصية المكونة من أعضاء هيئة التدريس بكلية فقيه للعلوم الطبية وكلية الطب - جامعة دندي البريطانية.
- هـ- لا يحق للمتقدمين لبرنامج (الاشتراك المشترك) الالتحاق في الوقت نفسه بأي برنامج آخر سواء من برامج المرحلة الجامعية أو برامج الدراسات العليا داخل وخارج المملكة.

الدرجة	الاختبار
7.0	أيلتس اختبار اللغة الإنجليزية
587	Paper - Tofel (PBT)

رسوم الدراسة السنوية 145,000 ريال بدون الضريبة

لتقديم الطلبات:

يتم التقديم عن الموقع الإلكتروني: fakeehcollege.edu.sa

أو مباشرة

وحدة القبول (مبنى رقم ٣ - الدور الأرضي) جدة - حي الحمراء شمال مستشفى الدكتور سليمان فقيه.

المزيد من المعلومات

جوال: +٩٦٦ ٥٩ ٣٢٥ ٩٤٢٠

تحويلة: ٨٠٦

يرجى الاتصال على هاتف الكلية: ٩٢٠٠١٣٧٧٧